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1. Godkendelse af dagsorden 
Status på gruppeeksamen kommer under meddelelser og sekretærbehandling under eventuelt 
 
2. Godkendelse af referat fra mødet 9.juni 
Der er ikke lavet referat fra mødet. Men Helle orienterede om at vi på mødet behandlede handleplan for 
studiemiljøet på S-19. Handleplanen er udarbejdet på baggrund af spørgeskemaundersøgelse, udsendt til 
alle studiemiljøer på AAU. Auditorium T har 1. prioritet. Det blev endvidere besluttet at muligheder for 
udsmykning/maling af trappeopgangen skal undersøges. Endvidere blev der på mødet orienteret om 

http://basis.samf.aau.dk/
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planlægningsgruppens møde, hvor det blev besluttet at lave 4 forelæsningsholdhold E 2011. Endvidere blev 
der udvekslet erfaringer mht. tilrettelæggelse af studiesociale aktiviteter på studiernes 2. semester.   
 
3. Præsentationsrunde 
En kort præsentationsrunde – med oplysning om hvilken uddannelse man er indskrevet på. Det kunne her 
konstateres, at færre uddannelser end sidste år er repræsenteret.  
 
 
4. Meddelelser/orientering v. Helle 
• Frank Nielsen fra socialrådgiverstudiet kontakter Helle om hvordan socialrådgiver uddannelsen fortsat 

kan være en del af fællessemestret. Det ligger allerede fast, at de studerende skal samles i én 
storgruppe og ikke må være i gruppe med studerende fra andre uddannelser. Der kan også blive tale 
om særskilte kurser for de socialrådgiverstuderende. 

• Fakultetet har meldt ud at alle andre uddannelser fortsat skal indgå i den fælles studieordning for første 
semester. Jurastudiet er i den forbindelse blevet opfordret til at bidrage med undervisere på 
fællessemestret. 

• Der arbejdes på, hvordan jura bedre kan synliggøres i ”Det Moderne Danmark”. 
• Det er fortsat uklart om sociologi vil være med i rammestudieordningen. Lotte mente at beslutningen nu 

er taget, og at sociologi indgår i rammestudieordningen. Vi afventer den officielle meddelelse. 
• Joan Yde er fortsat syg 
• Medio oktober var 1018 studerende placeret i grupper. Hertil meddelte Joan, at d.d. er 975 indskrevet 

på fællessemestret. 
• Gruppeeksamen. Fakultetet har ikke modtaget noget fra ministeriet om at gruppeeksamen er 

genetableret. Gruppeeksamen kan derfor ikke sættes i værk til P2, men tidligst til sommereksamen.   
 

5. Koordinationsudvalgets opgaver, historik og vedtægter: se hjemmesiden: 
http://basis.samf.aau.dk/studieinformation/raad-og-udvalg/ 

Helle orienterede om vedtægterne 
 
6. Valg af næstformand  
Jacob Ørregaard Lindholm blev valgt til næstformand 
 
7. Nedsættelse af planlægningsgruppe 
Lotte Bloksgaard og Lars Andersen blev valgt som lærerrepræsentant og Anders Leonhard Jensen og 
Kristoffer Juel Sundmark som studenterrepræsentanter. Helle indkalder til møde i april/maj, med henblik på 
retningslinjer for planlægning af efteråret 2012. 
 
8. P1-evaluering  
Resultatet at spørgeskemaundersøgelsens lukkede spørgsmål var udsendt. Helle havde medbragt de ca. 
100 siders print som de åbne spørgsmål fylder og meddelte at udvalget naturligvis var velkommen til at 
studere materialet. Gennemgangen af spørgeskemaet samt Helles supplerende bemærkninger fra de åbne 
spørgsmål viser at de studerende overvejende har været tilfredse med P1-perioden. De studerende ønskede 
litteratursøgningskurserne fremskyndet, således at de også kunne have nytte heraf i P1. Dette gav anledning 
til at der skal oplyses bedre om at der allerede findes forslag til litteratur i moodle.  P1 projektseminar 
eksamen skal præciseres nærmere i ”den grønne”, ligesom Krav til procesafsnit i P1 skal revideres. 
 
De sociale arrangementer, herunder ruskurset.  Helle meddelte, at der var mere styr på det end sidste år, 
men at der stadigvæk er plads til forbedringer. Der var ikke mange arrangementer der appellerede til 
senstarterne, Den første dag på ruskurset skal planlægges bedre således at alle studerende har noget at 
lave.  De studerende brugte derfor tiden til at handle ind hos den lokale købmand.  
 
Carsten Frank Jørgensen deltog i denne del af mødet. Han er efter aftale med Helle og sin klynge i gang 
med et forsøg på teambuildingøvelser, som kan indlægges på Ruskurset. Øvelserne er anvendelige uanset 
om der er tale om en klynge eller 1000 studerende. Arrangementet foregår den 24 november i Lundby Krat.  
På bagrund af ovenstående konkluderede Helle, at der skal arbejdes videre med at Ruskurset afholdes 
samlet for alle f.eks. på Knivholt, samt at lærergrupperne så vidt muligt skal inddrages i turens indhold i 
dagtimerne begge dage og ikke kun dag 2.  
 
9. P2-evaluering indtil nu (gruppedannelse, øvelser, statusseminar mv.)  

http://basis.samf.aau.dk/studieinformation/raad-og-udvalg/
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Her blev der primært fokuseret på gruppedannelsen. Nogle studerende mente der med fordel kunne 
afsættes 2 dage, hvoraf den ene blev brugt på øvelser. Konklusionen blev dog at der også fremover skal 
afsættes 1 dag. 
 
10. Regnskab Rusperioden fra ruskoordinatorerne  
Punktet udsat til næste møde 
 
11. Ruskursus på Knivholt evaluering  
Punktet udsat til næste møde 
 
12. Kursusevalueringer E11 - hvor mange? se evalueringerne fra sidste år: 
http://basis.samf.aau.dk/kvalitetssikring/ 
Der var tilslutning til at vi også i år evaluerer samtlige kurser.  
 
13. Gruppe-vejlederevaluering 
Skal revideres, således at besvarelserne er opdelt gruppevis 
 
14. Strategi for Det Samfundsvidenskabelige Fakultet. Høring. Bilag vedhæftet  
Der er opbakning til de udsendte oplæg til strategi og strategiproces på fakultetet. Det blev bemærket at PBL 
virkede ”underformuleret” og man derfor kunne opfordre til yderligere fremhævelse og eventuelt indskrive 
fællessemestret i strategien. Det blev ligeledes pointeret, at rammestudieordningen medvirker til hurtigere 
gennemførelsestid for studieskiftere og at vi fortsat skal arbejde med frafaldsproblematikker 
 
15. Mødekalender  
Næste møde 8. februar 2012 
 
17. Eventuelt 
Joan Ydes langvarige sygemelding har vist hvor sårbare vi er her på basis. Vi har samme 
sekretærbemanding som dengang optaget var 500 studerende. Desuden forudses øget arbejdsmængde 
fremover. Helle ville derfor gerne have koordinationsudvalgets opbakning til at hun kunne gå videre med 
ansøgning om en ekstra HK’er til basis. Helle fik udvalgets fulde støtte hertil. 
 
Referent Joan Lunøe  
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